

PROCÈS-VERBAL DE LA SÉANCE ORDINAIRE DU CONSEIL MUNICIPAL DE LA VILLE DE BARKMERE TENUE À LA SALLE DU CONSEIL DE L'HÔTEL DE VILLE LE 14 SEPTEMBRE 2019 À 10 H00 À LAQUELLE ASSISTAIENT :

Le maire / The Mayor :
Les conseillers / Councillors

Formant quorum / Forming the quorum
Est absent/ is absent :

Également présent /:
Also in attendance :

Martin Paul Gélinas, directeur général et secrétaire-trésorier / Director General and Secretary-Treasurer.

OUVERTURE DE LA SÉANCE

Le maire déclare la séance ouverte.

À moins d'indication à l'effet contraire dans le présent procès-verbal, le maire se prévaut toujours de son privilège prévu à l'article 328 de *la Loi sur les cités et villes (RLRQ, chapitre C-19)* en s'abstenant de voter

**1. ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR
2019-061**

Il est proposé par Madame la conseillère Kimberley Lamoureux, appuyé par Monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick :

D'ADOPTER l'ordre du jour tel que déposé, soit :

- 1. Adoption de l'ordre du Jour**
- 2. Adoption des Procès-Verbaux**
 - 2.1 Séance ordinaire du 8 juin 2019
- 3. Affaires Courantes**
 - 3.1 Annonces
 - 3.2 Correspondances
 - 3.3 APLÉ
 - 3.4 Loisirs Barkmere
 - 3.5 Suivi de la dernière séance
 - 3.6 Période de Question (30 minutes)
- 4. Finances et Administration**
 - 4.1 Résolution- Comptes à Payer
 - 4.2 Résolution- Acquisition de logiciel de gestion municipale
 - 4.3 Résolution- Emploi d'été – embauche d'une employée d'été
- 5. Environnement**
- 6. Urbanisme**
 - 6.1 Rapport du directeur général
- 7. Infrastructures et Services**
 - 7.1 – Construction d'un Bloc sanitaire- adjudication de contrat
 - 7.2 Acquisition de toilettes à compost
 - 7.3 Démolition de la remise à l'île Goulden- adjudication de contrat
- 8. Affaires Légales**
- 9. Loisirs et Culture**
 - 9.1 Règlement 255 – modifiant le règlement 204 sur les permis et certificats – Avis de motion et dépôt.
- 10. M.R.C. et affaires régionales**
 - 10.1 Dernier Conseil des Maires

MINUTES OF THE REGULAR MEETING OF THE MUNICIPAL COUNCIL OF THE TOWN OF BARKMERE HELD IN THE COUNCIL CHAMBER OF CITY HALL ON SEPTEMBER 14TH 2019 AT 10:00 A.M., AT WHICH WERE PRESENT:

Luc Trépanier
Chantal Raymond
Marc Frédette
Jake Michael Chadwick
Kimberley Lamoureux
Marc-Olivier Duchesne

Le conseiller / Councillor Stephen Lloyd

OPENING OF THE MEETING

The Mayor calls the sitting to order.

Unless otherwise indicated in these minutes, the mayor always avails himself of his privilege provided for in section 328 of the *Cities and Towns Act (CQLR, chapter C-19)* by abstaining from voting.

**1. APPROVAL OF THE AGENDA
2019-061**

It is proposed by Councillor Kim Lamoureux, seconded by Councillor Jake Michael Chadwick:

THAT the agenda be adopted as proposed:

- 1. Adoption of the agenda**
- 2. Adoption of the minutes**
 - 2.1 Regular council meeting of June 8th 2019
- 3. Courant business**
 - 3.1 Announcements
 - 3.2 Correspondence
 - 3.3 BLPA
 - 3.4 Leisure Barkmere
 - 3.5 Follow-up from the last meeting
 - 3.6 Question Period (30 minutes)
- 4. Finance and Administration**
 - 4.1 Resolution- Accounts Payable
 - 4.2 Resolution- Acquisition of a municipal software
 - 4.3 Resolution- Summer employee – Hiring of a gate attendant
- 5. Environment**
- 6. Urban Planning**
 - 6.1 General Managers Report
- 7. Infrastructure and Services**
 - 7.1 Construction of a sanitary building on Goulden Island – contract
 - 7.2 Purchase of 2 composting toilets
 - 7.3 Demolition of old shed on Goulden Island - contract
- 8. Leisure and Culture**
- 9. Legal Business**
 - 9.1 BY-LAW 255 - Amending By-law-204 on permits and certificates
- 10. MRC and Regional Affairs**
 - 10.1 Latest Mayors Council

11. Levée de l'assemblée

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

2.- ADOPTION DES PROCÈS-VERBAUX

2.1 ADOPTION DU PROCÈS-VERBAL DE LA SÉANCE ORDINAIRE DU 13 JUILLET 2019

2019-062

PRENANT ACTE QU'une copie du procès-verbal de la séance ordinaire tenue le 10 aout 2019 été remise à chaque membre du conseil municipal au moins vingt-quatre heures avant la présente séance, conformément aux dispositions de l'article 333 de la Loi sur les cités et villes, RLRQ c C-19, le secrétaire-trésorier est dispensé d'en faire la lecture;

EN CONSÉQUENCE,

Il est proposé par Madame la conseillère Chantal Raymond, appuyé par Monsieur le conseiller Marc-Olivier Duchesne,

QUE le procès-verbal de la séance ordinaire du conseil municipal tenue le 10 aout 2019 soit approuvé tel que déposé par le secrétaire-trésorier.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

3. AFFAIRES COURANTES

3.1 ANNONCES

3.2 CORRESPONDANCES

Aucune correspondance officielle n'a été reçue depuis la dernière séance.

3.3 APLÉ

Aucune intervention.

3.4 LOISIRS BARKMERE

Aucune intervention.

3.5 SUIVI DE LA DERNIÈRE SÉANCE

Aucun suivi.

3.6 PÉRIODE DE QUESTIONS (30 minutes)

Une période de questions est tenue de 10h08 à 10h17.

4. FINANCES ET ADMINISTRATION

4.1 COMPTES À PAYER

2019-063

Il est proposé par Monsieur le conseiller Marc Frédette, appuyé par Monsieur le conseiller Jake Michael Chadwick :

11. Meeting Adjournment

CARRIED UNANIMOUSLY

2.- APPROVAL OF THE MINUTES

2.1 ADOPTION OF THE MINUTES OF THE REGULAR MEETING HELD ON JULY 13TH 2019

2019-062

CONSIDERING THAT a copy of the Minutes of the regular meeting held on August 10th 2019 was given to each member of the Town Council not less than twenty-four hours before the present council meeting, thus conforming to Article 333 of the Cities and Towns Act, the secretary-treasurer is exempt from reading;

THEREFORE,

It is proposed by Councillor Chantal Raymond, seconded by Councillor Marc-Olivier Duchesne,

THAT the minutes of the regular meeting of council held on August 10th 2019 be adopted as deposited by the secretary-treasurer.

CARRIED UNANIMOUSLY

3. CURRENT BUSINESS

3.1 ANNOUNCEMENTS

3.2 CORRESPONDENCE

No official correspondence was received since the last meeting.

3.3 BLPA

No intervention.

3.4 LEISURE BARKMERE

No intervention.

3.5 FOLLOW-UP FROM LAST MEETING

No follow-up was made.

3.6 QUESTION PERIOD (30 minutes)

The question period took place from 10:08am to 10:17am.

4. FINANCE AND ADMINISTRATION

4.1 ACCOUNTS PAYABLE

2019-063

It is proposed by Councillor Marc Frédette, seconded by Councillor Jake Michael Chadwick:

QUE les comptes décrits à l'annexe « A » ci-dessous soient ratifiés et payés.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

4.2- Présentation des états financiers 2018 et dépôt du rapport financier et du rapport de l'auditeur indépendant

2019-064

CONSIDÉRANT l'article 105.1 de la Loi sur les Cités et Villes (RLRQ, c. C-19);

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par Monsieur le conseiller Monsieur le conseiller Marc Frédette, appuyé par Monsieur le conseiller Marc Olivier Duchesne et il est résolu à l'unanimité par les membres présents :

DE prendre acte du dépôt par le secrétaire-trésorier du rapport financier de la Ville de Barkmere, pour l'année 2018, tel que préparé par l'auditeur externe et présenté par le conseiller Marc Frédette, et qu'il soit consigné aux archives de la Ville;

QUE le rapport de l'auditeur indépendant, accompagnant ledit rapport financier 2018, soit également déposé et consigné aux archives de la Ville.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

4.3 - Autorisant le Maire Luc Trépanier à célébrer des mariages et des unions civiles

2019-065

CONSIDÉRANT que l'article 366 du Code civil du Québec permet de demander au ministre de la Justice que soient désignés célébrants compétents pour célébrer des mariages et des unions civiles les maires, les membres de conseils municipaux ou de conseils d'arrondissements et les fonctionnaires municipaux;

CONSIDÉRANT que M. Luc Trépanier, maire, désire célébrer des mariages ou des unions civiles sur le territoire de la Ville de Barkmere;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par Monsieur le conseiller Marc Olivier Duchesne et appuyé par Madame la conseillère Chantal Raymond et résolu :

QUE la Ville de Barkmere demande au ministre de la Justice de désigner le maire Luc Trépanier célébrant compétent pour célébrer des mariages civils ou des unions civiles sur le territoire de la municipalité.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

4.4 – Autorisant le directeur général, Me Martin Paul Gélinas à célébrer des mariages et des unions civiles

2019-066

CONSIDÉRANT que l'article 366 du Code civil du Québec permet de demander au ministre de la Justice que soient désignés célébrants compétents pour célébrer des

THAT the accounts listed on the annexe "A" below be ratified and paid.

CARRIED UNANIMOUSLY

4.2- Presentation of the 2018 financial statements and tabling of financial report and the report of the independent auditor

2019-064

CONSIDERING section 105.1 of the Cities and Towns Act (CQLR, C-19);

CONSEQUENTLY is moved by Councillor Marc Frédette, seconded by councillor Marc Olivier Duchesne and it is unanimously resolved by the members present:

TO note the deposit by the Secretary-Treasurer of the financial report of the Town of Barkmere for 2018, as prepared by the external auditor and presented by Councillor Marc Frédette, and to be recorded in the archives of the Town;

THAT the report of the independent auditor, accompanying the 2017 financial report, be filed and recorded in the Town's archives.

ADOPTED

4.3 - Authorization to the mayor Luc Trépanier to solemnize marriages and civil unions

2019-065

WHEREAS article 366 of the Civil Code of Quebec provides for submitting a request to the Minister of Justice that be designated as competent to solemnize marriages, the mayors, members of municipal or borough councils and municipal officers;

WHEREAS Mr. Luc Trépanier, Mayor, wishes to solemnize marriages or civil unions on the territory of the Town of Barkmere;

THEREFORE, it is proposed by Councillor Marc Olivier Duchesne, seconded by Councillor Chantal Raymond and resolved:

THAT the Town of Barkmere petition the Minister of Justice to designate Mayor Luc Trépanier as competent to solemnize marriages or civil unions on the territory of the Town of Barkmere.

CARRIED UNANIMOUSLY

4.4 - Authorization to the Director General Mr Martin Paul Gélinas to solemnize marriages and civil unions

2019-066

WHEREAS article 366 of the Civil Code of Quebec provides for submitting a request to the Minister of Justice that be designated as competent to solemnize

mariages et des unions civiles les maires, les membres de conseils municipaux ou de conseils d'arrondissements et les fonctionnaires municipaux;

CONSIDÉRANT que Martin Paul Gélinas, directeur général de la ville de Barkmere, désire célébrer des mariages ou des unions civiles sur le territoire de la Ville de Barkmere;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par Monsieur le conseiller Marc Olivier Duchesne et appuyé par Madame la Conseillère Kimberly Lamoureux et résolu :

QUE la Ville de Barkmere autorise le Directeur général Martin Paul Gélinas à célébrer des mariages civils ou des unions civiles sur le territoire de la municipalité.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

5. ENVIRONNEMENT

Rapport par Jake Michael Chadwick sur la situation du myriophylle à épis.

6. URBANISME

6.1 RAPPORT DU DIRECTEUR GÉNÉRAL

Le directeur général fait rapport de l'émission des permis de construction ou de certificat d'autorisation et dépose le rapport rédigé par l'inspecteur municipal pour le mois d'août 2019.

7. INFRASTRUCTURES ET SERVICES

7.1– Construction d'un Bloc Sanitaire – adjudication de contrat.

2019-067

CONSIDÉRANT QUE le Conseil municipal désire procéder à la construction d'un bloc sanitaire sur le parc de l'Île Goulden;

CONSIDÉRANT l'appel d'offre public adressé sur le site SEAO;

CONSIDÉRANT la seule soumission conforme reçue par la Ville de Barkmere a été déposée par la firme JCan Renovations Inc.;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par Monsieur le conseiller Marc Olivier Duchesne, appuyé par Madame la conseillère Chantal Raymond et il est résolu à l'unanimité par les membres présents:

QUE le conseil municipal de la Ville de Barkmere accorde à la compagnie « JCan Renovations Inc. » ayant déposé la seule soumission conforme, le contrat pour la construction du bloc sanitaire de l'île Goulden, pour un montant maximum de 46 536,13 \$, taxes incluses, conformément à leur soumission suite à l'appel d'offres public;

marriages, the mayors, members of municipal or borough councils and municipal officers;

WHEREAS Martin Paul Gélinas, General director, wishes to solemnize marriages or civil unions on the territory of the Town of Barkmere;

THEREFORE, it is proposed by Councillor Marc Olivier Duchesne, seconded by Councillor Kimberly Lamoureux and resolved:

THAT the Town of Barkmere authorizes Martin Paul Gélinas, director general to solemnize marriages or civil unions on the territory of the Town of Barkmere.

ADOPTED

5. ENVIRONMENT

Jake Michael Chadwick reports on the milfoil epidemic.

6. URBANISME

6.1 GENERAL MANAGERS REPORT

The general manager presents the issuance of construction permits or authorization certificates, and presents the municipal inspectors report for the month of August 2019.

7. PUBLIC SERVICES

7.1 - Construction of a Sanitary building on Goulden Island - Contract

2019-067

WHEREAS the Council of the Town of Barkmere wishes to proceed with the construction of a sanitary building on Goulden Island Park;

WHEREAS the public call for tenders sent to the SEAO site;

WHEREAS the only compliant bid received by the Town of Barkmere has been filed by JCan Renovations Inc.;

IT IS THEREFORE PROPOSED by Councillor Marc Olivier Duchesne, seconded by the councillor Chantal Raymond and unanimously resolved by the members present:

THAT the Town Council of Barkmere grant to the company JCan Renovations Inc. having submitted the only compliant bid, the contract for the construction of the sanitary block of Goulden Island, for a maximum amount of \$ 46 536,13, taxes included, in accordance with their bid following the public call for tenders;

QUE le paiement de tous les coûts relatifs à ce projet soient acquitter à même le programme TECQ 2014-2018;

ET,

QUE le Maire et directeur général de la ville soient autorisés à signer, pour et au nom de la Ville, tous les documents nécessaires à la réalisation de la présente résolution.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

7.2 – Achat de toilettes à compost

2019-068

CONSIDÉRANT la résolution 2019-067 concernant la construction d'un bloc sanitaire sur l'île Goulden;

CONSIDÉRANT le besoin d'acquérir deux (2) toilettes à compost;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par Monsieur le conseiller Marc Olivier Duchesne, appuyé par le conseiller Madame la conseillère Chantal Raymond et il est résolu à l'unanimité par les membres présents:

QUE le conseil municipal de la Ville de Barkmere acquiert deux (2) toilettes à compost Envirolet pour le prix de 7 196\$ chacune, plus les taxes de vente;

QUE le paiement de tous les coûts relatifs à ce projet soient acquitter à même le programme TECQ 2014-2018;

ET,

QUE le Maire et directeur général de la ville soient autorisés à signer, pour et au nom de la Ville, tous les documents nécessaires à la réalisation de la présente résolution.

ADOPTÉE

7.3 - Démolition de la remise sur l'île Goulden – adjudication de contrat.

2019-069

CONSIDÉRANT la résolution 2019-067 concernant la construction d'un bloc sanitaire sur l'île Goulden;

CONSIDÉRANT le besoin de procéder à la démolition de la remise actuelle sur l'île Goulden, à de légers travaux d'excavation de même qu'à la coupe de quatre (4) arbres;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par Monsieur le conseiller Marc-Olivier Duchesne, appuyé par la conseillère Kim Lamoureux et il est résolu à l'unanimité par les membres présents:

QUE le conseil municipal de la Ville de Barkmere accorde à la firme JCan Renovations Inc. le contrat pour la réalisation de ces travaux tel que décrits à la soumission présentée le 2 septembre 2019 pour le prix de 6 208,65\$ incluant les taxes de ventes.

QUE le paiement de tous les coûts relatifs à ce projet soient acquitter à même le programme TECQ 2014-2018;

ET,

THAT the payment of all the costs related to this project be paid for by the TECQ 2014-2018 program;

AND,

THAT the Mayor and Director General of the City be authorized to sign, for and on behalf of the City, all the documents necessary for the implementation of this resolution.

ADOPTED

7.2 - Purchase of two composting toilets

2019-068

CONSIDERING Resolution 2019-067 concerning the construction of a sanitary building on Goulden Island;

WHEREAS the need to acquire two (2) composting toilets;

IT IS THEREFORE PROPOSED by Councillor Marc Olivier Duchesne, seconded by the Councillor Chantal Raymond and unanimously resolved by the members present:

THAT the Town Council of Barkmere buy two (2) Envirolet Composting toilets for the price of 7 196\$ each, plus sales taxes;

THAT the payment of all the costs related to this project be paid for by the TECQ 2014-2018 program;

AND,

THAT the Mayor and Director General of the City be authorized to sign, for and on behalf of the City, all the documents necessary for the implementation of this resolution.

ADOPTED

7.3 - Demolition of old shed on Goulden Island - Contract

2019-069

WHEREAS Resolution 2019-067 concerning the construction of a sanitary building on Goulden Island;

WHEREAS there is a need to demolish the current shed on Goulden Island, to execute some light excavation works and cutting four (4) trees;

IT IS THEREFORE PROPOSED by Councillor Marc Olivier Duchesne, seconded by the Councillor Kim Lamoureux and unanimously resolved by the members present:

THAT THAT the Town Council of Barkmere grant to JCan Renovations Inc. the contract for the completion of the works as described in the bid submitted on September 2, 2019 for the price of \$ 6,208.65 including sales taxes.

THAT the payment of all the costs related to this project be paid for by the TECQ 2014-2018 program;

AND,

QUE le Maire et directeur général de la ville soient autorisés à signer, pour et au nom de la Ville, tous les documents nécessaires à la réalisation de la présente résolution.

ADOPTÉE

8. LOISIRS ET CULTURES

9. AFFAIRES LÉGALES

9.1 - Adoption du règlement 255 amendant le règlement 204 sur les permis et certificats.

2019-070

CONSIDÉRANT QU'un avis de motion et un projet de règlement ont été présentés lors de la séance du Conseil municipal du 10 août 2019 ;

EN CONSÉQUENCE, il est proposé par Monsieur le Conseiller Marc Frédette, appuyé par Monsieur le Conseiller Marc Olivier Duchesne et il est résolu à l'unanimité par les membres présents :

QUE le Conseil municipal de la Ville de Barkmere adopte le règlement 255 ayant pour objet d'ajouter des conditions lors d'une demande de certificat d'autorisation pour démolition.

Une copie du projet de règlement est déposée pour consultation.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

10. M.R.C. ET AFFAIRES RÉGIONALES

10.1 Dernier Conseil des Maires

Résumé des discussions tenues lors de la dernière séance du conseil des maires de la MRC.

Le maire fait rapport verbal des activités du conseil des maires de la MRC.

11. LEVÉE DE LA SÉANCE

La prochaine séance régulière du Conseil se tiendra le 12 octobre 2019, à 10h00, au Centre Communautaire de la ville, à Barkmere, Québec.

LEVÉE DE LA SÉANCE

2019-071

Il est proposé par Madame la conseillère Chantal Raymond, appuyée par Madame la conseillère Kimberly Lamoureux.

QUE la séance du Conseil soit levée à 10h41.

ADOPTÉE À L'UNANIMITÉ

Luc Trépanier

THAT the Mayor and Director General of the City be authorized to sign, for and on behalf of the City, all the documents necessary for the implementation of this resolution.

ADOPTED

8. LEISURE AND CULTURE

9. LEGAL BUSINESS

9.1 –BY-LAW 255 Amending By-law-204 on permits and certificates

2019-070

WHEREAS a notice of motion and a draft by-law were presented at the Council meeting of August 10, 2019;

IT IS THEREFORE PROPOSED by Councillor Marc Frédette, seconded by Councillor Marc Olivier Duchesne and resolved unanimously by the members present:

THAT the Town Council of Barkmere adopt by-law 255 to add conditions to an application for a certificate of authorization for demolition.

A draft By-law is tabled and is available for public consultation.

CARRIED UNANOMOUSLY

10. R.C.M. AND GOVERNMENTAL AFFAIRES

10.1 Latest Mayors Council

A resume of the Council of Mayors of the R.C.M. was made by the mayor.

The mayor reports verbally on the activities of the council of mayors of the MRC des Laurentides.

11. MEETING ADJOURNMENT

The next regular Council meeting will be held on October 12th 2019 at 10:00am at the Barkmere Community Center in Barkmere, Québec.

CLOSING OF THE SITTING

2019-071

Councillor Chantal Raymond moved, Councillor Kimberly Lamoureux seconded:

THAT the session of the Town Council be adjourned at 10:41am.

CARRIED UNANIMOUSLY

Martin Paul Gélinas

ANNEXE A / APPENDIX A
Comptes à Payer / Accounts Payable

Registre des chèques pour 15411111 Banque Nationale - Mont-Tremblant					
Town of Barkmere					
Cheque Log for 15411111 National Bank - Mont-Tremblant					
No.	Bénéficiaire	Montant	Date	Explication	
No.	Payee	Amount	Date		Explanation
EFP-983	Hydro-Québec	\$378,55	2019-08-20	Électricité luminaires de rue	Electricity street lighting
EFP-990	Bell Mobilité	\$48,25	2019-09-04	Cellulaire Inspecteur	Inspector's cellular
EFP-992	Carte Mastercard	\$372,18	2019-09-05	Essence, Aspirateur, plastifieuse, câble réseau	
PPA	Paiements Globaux Canada SENC	\$75,51	2019-09-03	Location mensuelle carte débit août 2019	Monthly location debit card August 2019
		\$874,49		Total - Règlement 213	Total - Bylaw 213
4641	Légion Royale Canadienne Rouge River	\$100,00	2019-09-14	Couronne cérémonie du Souvenir	
4642	Jessica Miller	\$233,04	2019-09-14	Frais de déplacement, essence & frais de poste	Travel expenses, gaz & post fees
4643	Sonia Larivée	\$250,00	2019-09-04	Formation RCR / premier soins	
4644	Signal Services inc.	\$245,13	2019-09-04	Enseigne interdiction stationner / Panneau No Parking	
4645	L'Apostrophe Plus inc.	\$222,82	2019-08-15	Encre et papeterie	Toner & Stationery
4646	Formules municipales	\$92,08	2019-08-21	Bande et cadre rouge et mauve	
4647	Pompage Sanitaire 2000	\$155,22	2019-08-29	Location de toilette	Location Toilet
4648	Matériaux R. McLaughlin inc.	\$5,75	2019-07-19	Clé porte principale	
4649	UMQ Union des Municipalités du Québec	\$109,23	2019-08-01	Formation Éthique et déontologie - élus/élus	
4650	Les Moteurs électriques Ste-Agathe inc.	\$293,19	2019-08-01	Réparation machine à pression et vérification complète	
4651	Yvette Rondeau	\$155,00	2019-07-19	Ramassage & vidange 4 réservoirs à huile	
4652	Bob Palo	\$682,95	2019-07-30	Installation tapis synthétiques & coupe	
		\$2 544,41		Total - Chèques	Total - Cheques
		\$15 614,79		Salaires et avantages sociaux	Wages and benefits
		\$19 033,69		Grand Total	Grand Total

ANNEXE B / APPENDIX B

Liste des Permis Émis/ List of Permits Issued

Permis et Certificats d'Autorisation pour 2019 - Ville de Barkmere							
RAPPORT D'ACTIVITÉS - Août 2019							
Date	Demande # Year	Permis #		Type	LDE	Propriétaire/ Demandeur	Description
		Category	Number				
02-08-2019	19-41	CA	2019-CA-30	Quai	3407	Lesiel Turcotte/Diane Girard	Rénovation d'un quai existant
07-08-2019	19-42	CA	2019-CA-31	Quai	8170	Marie-Claude Fortin	Rénovation d'un quai existant
07-08-2019	19-43	C	2019-C-013	Réno	6892	Peter Grou	Fabrication d'une véranda fermée sur pilotis
08-08-2019	19-44	CA	2019-CA-32	Cribs	2703	Samantha McDougall	Rénovation de cribs existant
12-08-2019	19-45	CA	2019-CA-33	Toiture	6066	Patrick Farrer	Remplacement des bardeaux de bâtiment principal
10-08-2019	19-46	CA	2019-CA-34	Quai	1441	Pier-Luc Paquette	Rénovation d'un quai existant
13-08-2019	19-47	CA	2019-CA-35	Arbre	6425	Yannick Lepage	Abattage d'un arbre mort et dangereux
13-08-2019	19-48	CA	2019-CA-36	Arbre	7849	Jean-Guy Brunelle	Abattage de deux arbres morts et dangereux
13-08-2019	19-49	CA	2019-CA-37	Quai	1999	Pierre Beaudin	Installation d'un nouveau quai
14-08-2019	19-50	CA	2019-CA-38	Quai	6234	Stephan Bitton	Installation d'un nouveau quai
14-08-2019	19-51	CA	2019-CA-39	Arbre	1999	Pierre Beaudin	Abattage de 3 arbres morts et dangereux
16-08-2019	19-52	CA	2019-C-014	Réno	1663	Mark Rintoul	Rénovation d'un escalier menant au chalet
20-08-2019	19-53	CA	2019-CA-40	Quai	6680	Jake Chadwick	Agrandissement d'un quai existant
20-08-2019	19-54	CA	2019-CA-41	Quai	6542	Tim Labrie	Rénovation d'un quai existant
21-08-2019	19-55	C	2019-C-016	Réno	8482	Alexander T Kerr	Remplacement des bardeaux de bâtiment principal
21-08-2019	19-56	C	2019-C-017	Réno	8050	Kathryn DelTorchio	Remplacement des bardeaux de bâtiment principal
30-08-2019	19-57	CA	2019-CA-42	Quai	6753	Peter Stadler	Rénovation d'un quai existant